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Stlrelsen får inför årsmötet år 2006 avlämna följande verksanhetsberåtklse för fu 2006-
Medlemsantalet uppgick - enligt tillgålnglig statistik - per den 3l december 2005 till
1500 (?) medlemmar,varav 964 frrllbetalande medlemmar och >orx familjemedlemmar.

Sfrelsen har under året haft löljande sammansåttning:

Ordinarieledamöter: KristinPersson
Gunvorlarsson Kassör
Helena tlavbrandt

Torbjörn Nilsson Hemsidesansvarig
Bjarne Tuthren

Suppleanter: Tomas Beclonan Postmottagare, talesman
Gabrielle Qerswold
Ninaljungqvist adjungerad

Ordfrirande: Vakant
Sekreterare: Ambulerande
Södertlilje Feiltbiologers
representant: Vakant

yu16"rcdning: Jerker Idestam-Almquist
Bengt Stenberg

Revisorer: Per0low Andersson
Hans Birgersson

/- Rwisorssuppleant: Håkan Ågren

Under 2005 har 5 protokollfördå stgelsemöten hållits utöver det ordinarie årsmötet.

Kretsen har under året friimst arbetat med ftiljande:

Skos
Talbvskosen
Talbyskogens naturreservat invigdes i maj. Kommunen beslutade under 2004 att slutligt
avsätta en del av området som naturreservat, efter det att man träffat en uppgörelse med
markägaren. Reservatet omfattar dock endast ungefiir en tredjedel av hela skogsområde!



och tyvårr undantogs i sista stund åven ett ravinområde pa cirka 0,5 hektar med höga
naturviirden, som ni8tan kan klassas som nyckelbiotop enligt Skogsvårdsstyrelsen,
och som ligger alldeles intill ett Natura 2000-område, Det iir nu stor risk att detta område
awerkas och bebyggs, vilket också minskar spridningskorridorema mellan reservatet och
vattnet.

Kretsen arbetar akfivt med att stoppa eventuell awerkning och byggnafion av ravinområdet,
och arbetar för att skogsområdet skyddas, antingen genom ett naturvårdsaltal eller genom att
det infogas i naturreservatet.

Kommunala planer
Kretsen har fortsatt bevakningen av det pagående planarbetet i kommunen.

Vi har avliimnat remissvar på programbrslag till exploatering av Tallhojden inom
Måilareparken.

Ostlånklen
Arbetet med en ny snabbjiimväg mellan Jilma och Li*öping; den så kallade Ostliinken,
framskrider. Bevakningen har fortsatt.

. Strandskvdd
Kretsen har fortsatt bevakningen av kommunens hantering av strandskyddsärenden.

Konferenser och kurser:

lnformationsinsatser av Helena:
På Luna biblloteket i Södertiilje delades den 16 april informationsbroschyrer ut.
På familjedagen på Torekällberget 22 maj hade vi eft bord med informationsbroschy'er.' Miljövånliga veckan 1/10 hade vi information om kravmärkta bananer utanför Coop i centrum.
För slåttem sattes aftscher upp i Södertälje m fl platser.
Vi har startat E-post lista tör intresserade medlemmar.

- Föteningsdagen på Mora torp i slutet av april (Helena och Kerstin deltog).' Rikskonferensen i Falun 1716- 196 (Helena deltog).
Upptaktsmöte på länsnivå irför miljövänliga veckan 7/9 på rikskansliet i Stockholm (Helena
deltog).

övriet:

Kretsen har



kontinuerligt foljt aftetet i Miljö- och stadsbygpadsnåmndema i Södertiilje

Tomas Bäckman har flyttat till Huddinge och går in i den lretsen from augusti.
Nina Ljunqvist har adjungerats till styrelsen och aktivt deltagit i styrelsearbetet efter
Tomas.
Kristin Persson har pga av bam och flytt inte haft tid att engagera sig under åLret.

Prosramverk$åmhet:

6 ag71 Årsmöte, med efterbljande diskussion om kretsens verksamhet.
Mötet hölls i Hebbevillan vid Maren i Stiderttilje
Tema: Hur åir det egentligen stiillt med Östersjön?.

.' 16 april lnformation i Lunabiblioteket.
8 maj Fågelskådningens dag arrangerades tillsammans med Södertålje

Omitologiska Förening, med sedvanlig guidning vid Tullgamsniis.
Arrangemanget - som iir en gammal tradition - var som vanligt mycket
uppskattat.

6augusti ÄngsslåttervidSkräddartorpskärret.

Samannonsering av programpunkter med Trosabygdens natunkyddsförening
och Botkyrka-Salems Naturskyddsförening.

Styrelsen tackar f<ir det gångna året 2004 och ser fram emot ett nltt aktivt 2005.

Helena Havbrandt Kerstin Stenberg Gunvor Larsson

ToöiömNilsson Bjarne Tutturen


